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Vragen van het lid Elias (VVD) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over de regelgeving inzake onbemande luchtvaartuigen (ingezonden 
16 december 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het nieuwsbericht «Je vliegt met je drone bij een 
zendmast. Mag dat»?1 

Vraag 2
Wat is uw opvatting over initiatieven als de Dutch Drone Academy, waar 
gebruikers op een verantwoorde wijze leren omgaan met onbemande 
luchtvaartuigen? 

Vraag 3
Waarom is het voor hobbyisten toegestaan om zonder examen of vergunning 
met een luchtvaartuig tot 25 kilogram te vliegen, terwijl dit voor professioneel 
gebruik niet is toegestaan? Zou het niet eerder voor de hand liggen om 
massa en toepassing, in plaats van de aard van het gebruik, de doorslag te 
laten geven voor het al dan niet nodig hebben van een vergunning? 

Vraag 4
Bent u bereid om de Kamer per brief nader te informeren over de stand van 
de ontwikkelingen in wet- en regelgeving met betrekking tot de onbemande 
luchtvaart en hierbij specifiek in te gaan op de kansen voor burgers en 
bedrijven aan de ene kant en de waarborgen voor veiligheid en privacy aan 
de andere kant? 

Vraag 5
Ziet u noodzaak tot stroomlijning van de vergunningen terzake, met name om 
onredelijke verschillen tussen hobbyisten en professionele gebruikers weg te 
nemen?

1 http://www.rtlnieuws.nl/editienl/je-vliegt-met-je-drone-bij-een-zendmast-mag-dat
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